燈光亮起,帷幕拉起, 荷里活」,就在眼前

Neon lights glitter! Curtains up! Witness the magical world of cinema HOLLYWOOD

> 這個聖誕, Quest 娛樂有限公司與世界著名 的 "Holiday on Ice" 製作公司攜手合作, 帶給你一個璀璨奪目的冰上匯演一 "荷里活冰上之旅",與你共度一個令人 難忘的夢幻聖誕。劇目包括由早期的默劇 至現代荷里活電影的超級製作,由動作電 影到音樂劇、喜劇至經典愛情故事等, --重現你的眼前;在充滿動感,激情 澎湃,及荷里活的攝人魅力底下, 配合著出神入化的世界級花式 溜冰表演,令人目眩的華麗 舞台服裝,繞樑三日的電影 音樂, 肯定令你歎為觀止。

This Christmas, Quest Entertainment brings you the world renowned ice-skating spectacular - "HOLLYWOOD". Produced by the Holiday On Ice production company, "HOLLYWOOD" takes you on a journey through film-making history; from early classic movies right up to present day blockbusters; from action movies to musicals and from comedies to classic love stories. Bursting with energy, passion and Hollywood glamour, each scene is accompanied by world class figure-skating, extravagant costumes and unforgettable hit songs from your favourite movies.

絢麗璀璨的冰上盛會,呈獻香港觀眾 A warm welcome to a magnificent and dazzling show - on ice

傳奇世界,令人再三回味。今個聖誕,就讓"荷里活冰上之旅"帶領你走 進最絢麗璀璨的光影世界裡,體驗荷里活獨有魅力,並與摯親好友歡渡一 個愉快的節日。

"HOLLYWOOD" is a spectacular, entertaining experience for all ages, and a wonderful way to relax with friends and family during the festive season. Get ready to open up to the glamour of "HOLLYWOOD".

二零零五年十二月二十四日至三十日 香港體育館震撼演出 **Hong Kong Coliseum** December 24 - 30, 2005

演出時間 Show Times: 日場 Matinees 2:30 pm 夜場 Evenings 8:00 pm 票價 Ticket Price:

\$ 595 / 495* / 350*/ 250 / 150

另設家庭套票*和特惠學生及長者門票 Family packages*, students and seniors' tickets will be available 售出門票恕不退換,每張門票只限一人進場 (三歲以下小童恕不招待) Each ticket admits one person only (Children under 3 years old will not be admitted)

門票於10月25日起在各城市電腦售票網公開發售

Tickets at all URBTIX outlets from Oct 25 節目查詢 Programme Enquiry: 2810 8800

官方網址 Official Website: www.qe-hollywood.com

URBTIX Hotline : 2734 9009

網上購票 On-line Booking: www.urbtix.hk





